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Tisztelt Közgyűlés! Kedves Barátaim! 

 

Beszámolómban kívánom összefoglalni a Diákszövetség 2024-es esztendőben 

végzett tevékenységét, a főtitkárnak dedikált feladatok kiemelésével.  

 

Működésünk a 2024-es esztendőben is stabil pénzügyi alapokon áll, de erről 

gazdasági alelnökünk fog részletes tájékoztatással szolgálni.  

 

Ebben az évben vizsgázott a gyakorlatban a korábbi alapszabály-módosítás 

eredményeként hatályba lépett, a választmányi ülések és elnökségi ülések online 

lebonyolítását, illetve az elnökség hatáskörébe tartozó kérdések tekintetében az email 

útján történő határozathozatalt lehetővé tevő megújult eljárásrend. Álláspontom szerint 

a rendelkezések beváltották a hozzáfűzött reményeket, rugalmasabbá téve a 

döntéshozatalt, így a szervezeti működésünk is.  

A Diákszövetség megfelelő működésének adminisztratív alapja továbbra is az iroda. 

E körben fontosnak tartom megemlíteni, hogy hosszabb idő óta ismételten 

lebonyolítottunk – a Piarista Alapítvánnyal közösen – egy adatfrissítésre vonatkozó 

kampányt. Papír alapú és elektronikus megkereséssel éltünk minden tagunk irányába, 

hogy lehetőség szerint mindenkiről naprakész elérhetőségi adatok álljanak 

rendelkezésre. Az iroda stabil működése nagymértékben köszönhető Novotnik 

Ádámnak, aki nagy odafigyeléssel vezeti a működéshez szükséges nyilvántartásokat, 

végzi a pályázatokkal kapcsolatos feladatokat, illetve tesz eleget az egyéb 

adminisztratív kötelességeknek.  

 

A Diákszövetség idén is több sikeres rendezvényt bonyolított le, illetve támogatott, 

ezek egy részéről beszámoltam már az év végi tájékoztató levelemben is. Az elmúlt 

időszakban olyan támogatásokat is nyújtott a Diákszövetség, amely olyan 

eseményekhez kapcsolódtak, amelyek kifejezetten a fiatalok megszólítását is 

célozták, ebben Balázs Sándor elnöknek volt oroszlánrésze.  

 



Tájékoztatni szeretnélek Benneteket arról is, hogy a vezetőség körében elindult egy 

dialógus a Piarista Diák kiadvány jövőjét illetően. A jövőben alaposan körbejárva a 

kérdéskört, értékelve minden körülményt megfontolt döntést szükséges hozni arról, 

hogy a kiadvány, hogyan, milyen formában, milyen tartalommal, milyen gyakorisággal 

jelenjen meg. 

 

Összefoglalóan megállapíthatom, hogy a Diákszövetség az elmúlt esztendőben is a 

céljai szem előtt tartásával, megbízhatóan működött. 

 

Budapest, 2025. május 17. 
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Dr. Wiedemann János 


